
  

 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Åfjord kommunestyre 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord rådhus 
Dato: 25.02.2019 
Tid: 09:00 – 14:20 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Vibeke Stjern Medlem ÅF-AP 
Wenke Osen Børmark Medlem ÅF-AP 
Gro Kristiansen Medlem ÅF-AP 
Bjørn Arne Hosen Medlem ÅF-AP 
Walter Solberg Medlem ÅF-AP 
Sten Aaknes Medlem ÅF-AP 
Lise Grøtting Sørheim Medlem ÅF-AP 
Faten Farhan Medlem ÅF-AP 
Jon Husdal Medlem ÅF-SP 
Tone Bårdli Medlem ÅF-SP 
Hilde Bugge Medlem ÅF-SP 
Roy Jonny Larsen Medlem ÅF-SP 
Geir Berdahl Medlem ÅF-SP 
Brit Hoås Medlem ÅF-KRF 
Liv Marie Hugdal Medlem ÅF-KRF 
Håkan Berdahl Medlem ÅF-H 
Else Britt Humstad Medlem ÅF-H 
Halvor Bueng Medlem ÅF-FRP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Gunnar Singsaas MEDL ÅF-FRP 
Ivar Refsnes MEDL ÅF-H 
Ingrid Gauslaa Hårstad MEDL ÅF-V 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Vidar Sydskjør Gunnar Singsaas ÅF-FRP 
Tommy Nilsen Ivar Refsnes ÅF-H 
Gunnar Petterson Ingrid Gauslaa Hårstad ÅF-V 

 
  



  

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Per Johansen Rådmann 
Nina Knutsen Sekretær 
Reidun Momyr 
Laila Refsnes  
Lars Helge Kolmannskog 

Sektorsjef, oppvekst (sak 1, 2, 3) 
Sektorsjef, helse og velferd (sak 4, 5, 6) 
Sektorsjef, landbruks og teknisk  (sak 11)  
 

  
 
 
  



  

 
 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
 Referatsaker  
RS 1/19 Salgsbevillingskontroll Åfjord  
RS 2/19 Referatsak til kommunestyret - Brev til klima- og 

miljødepartementet 
 

 Saker til behandling:  
PS 1/19 Permisjonsreglement for Åfjord-skolen  
PS 2/19 Vedtekter for SFO i nye Åfjord kommune  
PS 3/19 Barnehagevedtekter i nye Åfjord kommune  
PS 4/19 Egenbetaling helse- og velferdstjenester. Korrigerte satser 

for 2019 
 

PS 5/19 Oppjustering lønn for støttekontaktoppdrag  
PS 6/19 Kjøp av kommunale plasser hos Fosen Vekst AS  
PS 7/19 Rutine for forespørsel av dokumenter fra Åfjord kommunes 

postjournal på internett 
 

PS 8/19 Forespørsel om tilskudd - Oppgradering av parkerings- og 
veiareal ved Å Misjonshus 

 

PS 9/19 Forespørsel om dekning av utgifter til grunnarbeid for 
opparbeidelse av parkeringsplass ved Kuringen Bryggehotell 

 

PS 10/19 Fosen Facility Solutions AS (FFS) - Driftsstøtte til FFS og 
refusjonskrav fra Åfjord Utvikling AS 

 

PS 11/19 Forespørsel om samhandling mellom nytt aktivitetshus og 
Åfjord videregående skole 

 

Sakene ble behandlet i rekkefølgen: 1, 2, 3, 10, 5, 4, 6, 7, 8, 9, 11.  
 
Spørretime kl. 09.00 
 
Høyre med sang – Nu livnar det i lundar. 
 
Info:  

 Informasjon om badeanlegg/aktivitetshus 
 
Infosaker tatt opp i møtet: 

 Befolkningsøkning i Åfjord 
 Skuterløypa – Status og svarbrev fra klima- og miljødepartementet. 
 Helsebuss – Status  
 Stedsnavnet Stokksund VS. Stoksund – Sak neste kommunestyremøte 

 
 
Dato for neste kommunestyremøte ble flyttet fra torsdag 28. mars til tirsdag 2.april. 
 
 
Vibeke Stjern  
Ordfører  
 
 
  



  

Spørsmål til ordføreren:  
 
Hei! 
 
Flere ganger i høst var Telianettet nede i Sørdalen. Når innbyggerne kjøre i dekning og ringte 
Telia, var svaret alltid at de jobbet på spreng med saken. De gav ofte tidspunkt for reparasjon 
som ikke holdt vann. Telia hadde 2 perioder a 14 dager i 2018 de var nede. Dette er 
bekymringsfullt mtp at mange kun har dekning på Telia og at de setter sin lit til å ha telefon/nett. 
Ett fåtall har fasttelefon i dag. 
 
Lørdag 16.februar om morgenen datt både Telia og Telenor ut, samt internett (Telenor). Begge 
operatørene lovte det skulle åpnes samme dag. Søndag ble svaret fra begge at det skulle 
åpnes på søndagkveld.  
 
Mandag den 18.februar er mitt hjemmekontor flyttet til Coop Extra på Åmyra. Her sitter jeg i 
bilen min og besvarer mail og telefoner. I tillegg skal annen kontakt med omverden pleies, både 
privat og kommersiell. Mens jeg sitter her i sentrum og jobber, sender jeg noen tanker til hun 
som er høygravid i Sørdalen nå. Hva tenker hun om hva hun skal gjøre om hun trenger akutt 
helsehjelp nå? Skal hun sende mannen sin ned til sentrum for å hente ambulansen? Hva 
tenker de som er hjemme alene og som har telefonen som sin trygghet?  
 
Dette er ikke holdbart i 2019.  Det er heller ikke holdbart at vi som blir berørte av slike stans 
ikke får informasjon om hva som har skjedd, om varighet osv. Det er heller ikke holdbart om 
aktører med konsesjon for å ha både internett og telefoni sier de har folk ute - og at de ikke har 
det. 
 
Spørsmål: 
Deler Ordføreren min og innbyggernes bekymring og irritasjon over at Telenor og Telia ikke har 
dekning i områder i kommunen som de egentlig har og lover"full dekning" i? 
Hva kan kommunen gjøre for innspill til disse nevnte aktørene om situasjonen?  
Hva gjør kommunen for å ivareta informasjon, helse og trygghet i slike områder når slikt 
oppstår? 
Om at Telia og Telenor som sier de har hatt folk ute på reparasjon i helga, IKKE har hatt det. 
Vil du ta initiativ til en reaksjon fra Åfjord kommune mot de nevnte? 
 
Fra hele Sørdalen, meg selv og fra Åfjord Frp, 
 
Gunnar Singsaas 
 
 
 
Svar fra ordføreren: 
Ordføreren besvarte spørsmålene fra innbyggerne i Sørdalen v/Gunnar Singsås sin bekymring 
over manglende dekning i Sørdalen og situasjonen med mange utfall på mobilsenderne i 
området.  
Dette skaper utfordringer både for dem som bor og virker i området, og ikke minst skaper dette 
store beredskapsmessige utfordringer. Dette er noe kommunen tar på største alvor og som 
også har fokus i det det kommunale tjenestetilbudet, i første rekke hos hjemmetjenestene.  
Når slike situasjoner oppstår gjøres det løpende vurderinger i forhold til beredskap hos 
personer som har særlig behov for oppfølging av kommunale tjenester. 
 
Åfjord kommune vil ta med seg denne saken i den dialogen kommunen har med 
mobiloperatørene i ulike sammenhenger, samt Trøndelag fylkeskommune, som følger opp 
denne typen saker regionalt. 
Første møtepunkt er etter planen 1. april 2019 
  



  

Referatsaker 

RS 1/19 Salgsbevillingskontroll Åfjord Salgsbevillingskontroll Åfjord 

RS 2/19 Referatsak til kommunestyret - Brev til klima- og miljødepartementet Referatsak 
til kommunestyret - Brev til klima- og miljødepartementet 
  



  

Saker til behandling: 

PS 1/19 Permisjonsreglement for Åfjord-skolen 
Komiteens innstilling til kommunestyret: 
Åfjord kommunestyre vedtar permisjonsreglementet slik det er fremlagt med virkning fra 
01.08.2019.  
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 17.01.2019  
 
Behandling: 
Enstemmig vedtatt av komite, sendes med følgende innstilling til kommunestyret: 

Komite Livsløp stiller seg bak saken slik den er fremlagt og ber kommunestyret om å 
vedta følgende innstilling: 

Åfjord kommunestyre vedtar permisjonsreglementet slik det er fremlagt med virkning fra 
01.08.2019 

 
Endelig vedtak: 
Åfjord kommunestyre vedtar permisjonsreglementet slik det er fremlagt med virkning fra 
01.08.2019 

 
 
 
Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt 
 
Endelig vedtak: 
 
Åfjord kommunestyre vedtar permisjonsreglementet slik det er fremlagt med virkning fra 
01.08.2019.  
 
  



  

 

PS 2/19 Vedtekter for SFO i nye Åfjord kommune 
Rådmannens innstilling: 
Åfjord kommunestyre vedtar vedtektene for barnehage i nye Åfjord kommune slik de er 
fremlagt. 
Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
Liv Hugdal fremmet forslag om å ta inn følgende punkt i vedtektene 
 
Leke og oppholdsareal heldagstilbud bør ha eget rom som base, tilpasset virksomheten i 
skolefritidsordningen. Leke- og oppholdsarealets størrelse varierer fra skole til skole, men 
arealet skal være i samsvar med nasjonale skolenormer. Størrelse skal beskrives i hver skoles 
virksomhetsplan. 
 
Tone Bårdli fremmet forslag om tillegg under punkt 7 -"Det tilbys sunne og varierte måltid mot 
betaling" . 
 
Begge forslag ble enstemmig vedtatt 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Åfjord kommunestyre vedtar vedtektene for SFO i nye Åfjord kommune med følgende tillegg: 
 
Nytt punkt om leke og oppholdsareal:  
Leke og oppholdsareal heldagstilbud bør ha eget rom som base, tilpasset virksomheten i 
skolefritidsordningen. Leke- og oppholdsarealets størrelse varierer fra skole til skole, men 
arealet skal være i samsvar med nasjonale skolenormer. Størrelse skal beskrives i hver skoles 
virksomhetsplan. 
 
Tillegg under vedtektenes punkt 7: 
Det tilbys sunne og varierte måltid mot betaling 
 
Betalingssatsene for SFO vedtas slik de fremgår av notat fra møte mellom Komite for livsløp og 
HSOK i Roan av 17.01.2019, jf. Vedtak om endret maxpris i sak UST – 3/2019, 
«barnehagevedtekter i Nye Åfjord kommune.» 
 
Vedtektene gjøres gjeldene fra 01.08.19, med forbehold om likelydende vedtak i Roan 
kommunestyre.  
 
  



  

 

PS 3/19 Barnehagevedtekter i nye Åfjord kommune 
Rådmannens innstilling: 
Åfjord kommunestyre vedtar vedtektene for barnehage i nye Åfjord kommune slik de er 
fremlagt.  
Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
 
Endringsforslag fra Arbeiderpartiet Gro Kristiansen: 
Åfjord kommunestyre ønsker å gi ALLE småbarnsfamilier en god og forutsigbar maxpris i 
barnehagene.  
Åfjord kommunestyre ønsker ikke å heve maxprisen ut over 2018 nivå, og vil beholde dagens 
sats i Åfjord kommune på 2910 kr for en fulltids barnehageplass. 
 
Enstemmig vedtatt med forslag fra arbeiderpartiet.  
 
 
Endelig vedtak: 
 
Åfjord kommunestyre vedtar vedtektene for barnehage i nye Åfjord kommune slik de er 
fremlagt, herunder betalingssatsene for barnehage slik de fremgår av notat fra møte mellom 
Komite for livsløp og HSOK i Roan av 17.01.2019, men med følgende endring:  
 
 Åfjord kommunestyre ønsker å gi ALLE småbarnsfamilier en god og forutsigbar maxpris i 
barnehagene.  
Åfjord kommunestyre ønsker ikke å heve maxprisen ut over 2018 nivå, og vil beholde dagens 
sats i Åfjord kommune på 2910 kr for en fulltids barnehageplass. 
 
Vedtektene gjøres gjeldene fra 01.08.19, med forbehold om likelydende vedtak i Roan 
kommunestyre.  
 

PS 4/19 Egenbetaling helse- og velferdstjenester. Korrigerte satser for 2019 
 
Rådmannens innstilling:  
Åfjord kommunestyre vedtar retningslinjer for satser og egenbetaling for helse- og 
velferdstjenester for 2019. (Korrigert ut fra nye nasjonale retningslinjer for 2019) 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 17.01.2019  
 
Behandling: 
Vedtaket var enstemmig 
 
Endelig vedtak: 
Åfjord kommunestyre vedtar retningslinjer for satser og egenbetaling for helse- og 
velferdstjenester for 2019. (Korrigert ut fra nye nasjonale retningslinjer for 2019) 
 
 
 
 
 
 



  

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
 
Enstemmig vedtatt 
 
Endelig vedtak: 
 
Åfjord kommunestyre vedtar retningslinjer for satser og egenbetaling for helse- og 
velferdstjenester for 2019. (Korrigert ut fra nye nasjonale retningslinjer for 2019) 
 
 

PS 5/19 Oppjustering lønn for støttekontaktoppdrag 
 
Komiteens innstilling til kommunestyret:  
Støttekontaktgodtgjøring økes til 160 kr pr. time uavhengig av alder. 
Støttekontakter med oppdrag for enkeltpasienter med omfattende hjelpebehov, kan 
lønnes 
etter individuell vurdering. 
 
Økt årlig kostnad for støttekontaktordningen finansieres ved tilleggsbevilgning 2019. 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 17.01.2019  
 
Behandling: 
Sektorsjefen gikk gjennom sakens bakgrunn og konsekvenser for forslaget om å øke 
støttekontaktgodtgjøringen. 
 
Komite for Livsløp kom med forslag om å endre rådmannens innstilling til følgende 
vedtak: 
 
Støttekontaktgodtgjøring økes til 160 kr.pr time uavhengig av alder. 
Støttekontakter med oppdrag for enkeltpasienter med omfattende hjelpebehov, kan 
lønnes etter individuell vurdering. 
 
Økt årlig kostnad for støttekontaktordningen finansieres ved tilleggsbevilgning i 2019 
Oversender saken til kommunestyret for endelig behandling.  
 
Vedtaket var enstemmig. 
 
Endelig vedtak: 
Støttekontaktgodtgjøring økes til 160 kr.pr time uavhengig av alder. 
Støttekontakter med oppdrag for enkeltpasienter med omfattende hjelpebehov, kan 
lønnes etter individuell vurdering. 
 
Økt årlig kostnad for støttekontaktordningen finansieres ved tilleggsbevilgning i 2019 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
 
Endringsforslag fra arbeiderpartiet:  
 
Støttekontaktgodtgjøring økes til 175 kr pr. time uavhengig av alder.  
Støttekontakter med oppdrag for enkeltpasienter med omfattende hjelpebehov, kan lønnes 
etter individuell vurdering. Økt årlig kostnad for støttekontaktordningen finansieres ved 
tilleggsbeviling 2019. 
Kommunestyret ber om at Komite for livsløp går igjennom kommunens retningslinjer for 
kjøregodtgjøring og utgiftsdekning for støttekontakter og evt. andre 
 
 
Forslaget fra AP enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Støttekontaktgodtgjøring økes til 175 kr pr. time uavhengig av alder.  
Støttekontakter med oppdrag for enkeltpasienter med omfattende hjelpebehov, kan lønnes 
etter individuell vurdering. Økt årlig kostnad for støttekontaktordningen finansieres ved 
tilleggsbeviling 2019. 
Kommunestyret ber om at Komite for livsløp går igjennom kommunens retningslinjer for 
kjøregodtgjøring og utgiftsdelenlig for støttekontakter og evt. andre 
 

PS 6/19 Kjøp av kommunale plasser hos Fosen Vekst AS 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret ber om at rådmannen innarbeider kjøpet av nye plasser i budsjettet for 
2019 for sektor helse og velferd, og at eventuell manglende finansiering dekkes opp 
gjennom saldering av budsjettet for 2019.  
 
Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
 
Forslag fremmet av Håkan Berdahl, at antall plasser må påpekes i tall:  
«(...)rådmannen innarbeider kjøpet av 3 nye plasser i budsjett for 2019(...)» 
 
Forslaget fremmet av Håkan Berdahl ble enstemmig vedtatt. 
 
Tilleggsforslag fremmet av Tone Bårdli: 
Kommunestyret ber om at Komite for livsløp legger frem en grundig kartlegging av 
behovet for tiltaksplasser. 
 
Forslaget fremmet av Tone Bårdli ble enstemmig vedtatt. 
  



  

 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Kommunestyret ber om at rådmannen innarbeider kjøpet av 3 nye plasser i budsjettet 
for 2019 for sektor helse og velferd, og at eventuell manglende finansiering dekkes opp 
gjennom saldering av budsjettet for 2019.  
Kommunestyret ber om at Komite for livsløp legger frem en grundig kartlegging av 
behovet for tiltaksplasser. 

PS 7/19 Rutine for forespørsel av dokumenter fra Åfjord kommunes postjournal på 
internett 
Rådmannens innstilling: 
 
Åfjord kommunestyre legger vekt på at Åfjord kommune skal være en åpen og tilgjengelig 
organisasjon for innbyggerne, og grunnlaget som beslutninger fattes på skal kunne etterprøves 
i offentlighetens lys.  
 
For å både ivareta allmennhetens rett til innsyn og samtidig bidra til en noe større refleksjon i 
forhold til hvilken informasjon som folk flest behøver i forhold til dokumentinnsyn i kommunen, 
ber kommunestyret om at rådmannen innfører følgende rutine for dokumentinnsyn i tilknytning 
til postjournalen: 
 

 Postjournalen legges ut på internett, (som tidligere). 
 Dokumenter som postjournalen viser til, oversendes fra kommunen på forespørsel.  

 
Forespørsler om utlevering av dokumenter kan gjøres til kommunens servicetorg enten muntlig, 
skriftlig eller på e-post. Slike forespørsler kan også gjøres anonymt. 
 
Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
 
Rådmannens innstilling ble vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Åfjord kommunestyre legger vekt på at Åfjord kommune skal være en åpen og tilgjengelig 
organisasjon for innbyggerne, og grunnlaget som beslutninger fattes på skal kunne etterprøves 
i offentlighetens lys.  
 
For å både ivareta allmennhetens rett til innsyn og samtidig bidra til en noe større refleksjon i 
forhold til hvilken informasjon som folk flest behøver i forhold til dokumentinnsyn i kommunen, 
ber kommunestyret om at rådmannen innfører følgende rutine for dokumentinnsyn i tilknytning 
til postjournalen: 
 

 Postjournalen legges ut på internett, (som tidligere). 
 Dokumenter som postjournalen viser til, oversendes fra kommunen på forespørsel.  

 
Forespørsler om utlevering av dokumenter kan gjøres til kommunens servicetorg enten muntlig, 
skriftlig eller på e-post. Slike forespørsler kan også gjøres anonymt. 
 
 
 
 



  

 

PS 8/19 Forespørsel om tilskudd - Oppgradering av parkerings- og veiareal ved Å 
Misjonshus 
Rådmannens innstilling: 
 
Åfjord kommunestyre viser til søknad av 7. januar 2019 fra Nortek Eiendom AS om tilskudd til 
forsterkning og reasfaltering av parkeringsplassen ved Å Misjonshus. Kommunestyret vil, under 
henvisning til at Åfjord kommune og allmennheten er brukere av parkeringsplassen i 
forbindelse med idrettsarrangementer og aktiviteter ved Åset skole, imøtekomme søknaden 
med et tilskudd på kr 150.000 som omsøkt.  
 
Forutsetningen for tilskuddet er at Åfjord kommune og allmennheten har fri tilgang til bruk av 
parkeringsplassen som tidligere, og trer inn i de adkomstrettighetene som Nortek Eiendom AS 
avtaler med Å Misjonshus.   
 
Tiltaket må finansieres med midler avsatt på disposisjonsfond som er øremerket til 
infrastrukturtiltak, kto. 2.56.00.908 «Planlegging og utbygging infrastruktur».  
 
Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
 
Vibeke Stjern foreslo følgende endring i siste del i 2. avsnitt: 
 
«(...), samt at krav til universell utforming skal oppfylles etter gjeldene regelverk.» 
 
Kommunestyret ber om at Trafikksikkerhetsutvalget gjennomgår den generelle 
trafikksituasjonen på strekningen Norddalskrysset til Årneset. 
 
Vedtaket ble enstemmig vedtatt med endring foreslått av Vibeke Stjern. 
 
Endelig vedtak: 
 
Åfjord kommunestyre viser til søknad av 7. januar 2019 fra Nortek Eiendom AS om tilskudd til 
forsterkning og reasfaltering av parkeringsplassen ved Å Misjonshus. Kommunestyret vil, under 
henvisning til at Åfjord kommune og allmennheten er brukere av parkeringsplassen i 
forbindelse med idrettsarrangementer og aktiviteter ved Åset skole, imøtekomme søknaden 
med et tilskudd på kr 150.000 som omsøkt.  
 
Forutsetningen for tilskuddet er at Åfjord kommune og allmennheten har fri tilgang til bruk av 
parkeringsplassen som tidligere, og trer inn i de adkomstrettighetene som Nortek Eiendom AS 
avtaler med Å Misjonshus, samt at krav til universell utforming skal oppfylles etter gjeldene 
regelverk.   
 
Tiltaket må finansieres med midler avsatt på disposisjonsfond som er øremerket til 
infrastrukturtiltak, kto. 2.56.00.908 «Planlegging og utbygging infrastruktur».  
 
 
 



  

 

 

 

PS 9/19 Forespørsel om dekning av utgifter til grunnarbeid for opparbeidelse av 
parkeringsplass ved Kuringen Bryggehotell 
Rådmannens innstilling: 
 
Åfjord kommunestyre viser til forespørsel fra Aquarius Eiendom AS om dekning av utgifter til 
oppgradering av parkeringsplassen ved Kuringen Bryggehotell, og vil imøtekomme søknaden 
med kr 125.000 inkludert merverdiavgift som omsøkt.  
 
En forutsetning for medfinansiering fra Åfjord kommune er at parkeringsplassen kan være til fri 
benyttelse for allmennheten, og at Åfjord kommune kan benytte deler av parkeringsplassen 
som riggområde i forbindelse med den forestående etableringen av nytt avløpsanlegg på 
Refsnes.  
 
Tiltaket må finansieres med midler avsatt på disposisjonsfond som er øremerket til 
infrastrukturtiltak, kto. 2.56.00.908 «Planlegging og utbygging infrastruktur». 
Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
 
Vibeke Stjern foreslo følgende endring i siste del i 2. avsnitt: 
 
«(...), samt at krav til universell utforming skal oppfylles etter gjeldene regelverk.» 
 
Rådmannens innstilling med endring fremmet av Vibeke Stjern ble vedtatt mot en stemme. 
 
Endelig vedtak: 
 
Åfjord kommunestyre viser til forespørsel fra Aquarius Eiendom AS om dekning av utgifter til 
oppgradering av parkeringsplassen ved Kuringen Bryggehotell, og vil imøtekomme søknaden 
med kr 125.000 inkludert merverdiavgift som omsøkt.  
 
En forutsetning for medfinansiering fra Åfjord kommune er at parkeringsplassen kan være til fri 
benyttelse for allmennheten, og at Åfjord kommune kan benytte deler av parkeringsplassen 
som riggområde i forbindelse med den forestående etableringen av nytt avløpsanlegg på 
Refsnes, samt at krav til universell utforming skal oppfylles etter gjeldene regelverk.  
 
Tiltaket må finansieres med midler avsatt på disposisjonsfond som er øremerket til 
infrastrukturtiltak, kto. 2.56.00.908 «Planlegging og utbygging infrastruktur». 
 
 
 
  



  

 

PS 10/19 Fosen Facility Solutions AS (FFS) - Driftsstøtte til FFS og refusjonskrav fra 
Åfjord Utvikling AS 
Rådmannens innstilling: 
Åfjord kommunestyre viser til søknad fra Fosen Facility Solutions AS av 13.02.2019 om støtte 
for videre drift av selskapet, og vil imøtekomme søknaden med kr 300.000 som omsøkt. 
Tilskuddet foreslås dekket inn ved bruk av disposisjonsfond for «Planlegging og utbygging 
infrastruktur».  
 
Tilskuddet på kr 300.000 finansieres med bruk av midler avsatt på disposisjonsfond som er 
øremerket til infrastrukturtiltak, kto. 2.56.00.908 «Planlegging og utbygging infrastruktur».  
 
Åfjord kommunestyre viser videre til brev av 13.02.2019 fra Åfjord Utvikling AS, med 
anmodning om refusjon av overføring på kr 300.000 til Fosen Facility Solutions AS i 2017. 
Kommunestyret vil ikke imøtekomme anmodningen og anser dette for å være oppgjort gjennom 
de ordinære overføringene som Åfjord Utvikling AS fikk fra Åfjord kommune i 2017.  
Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
 
Daglig leder Roberth Dahl fra FSS informerte om status hos FSS.  
 
Punkt 1 - Vedtatt mot 3 stemmer 
Punkt 2 – Enstemmig vedtatt 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Åfjord kommunestyre viser til søknad fra Fosen Facility Solutions AS av 13.02.2019 om 
støtte for videre drift av selskapet, og vil imøtekomme søknaden med kr 300.000 som 
omsøkt. Tilskuddet foreslås dekket inn ved bruk av disposisjonsfond for «Planlegging 
og utbygging infrastruktur».  
 
Tilskuddet på kr 300.000 finansieres med bruk av midler avsatt på disposisjonsfond som 
er øremerket til infrastrukturtiltak, kto. 2.56.00.908 «Planlegging og utbygging 
infrastruktur».  

 
2. Åfjord kommunestyre viser videre til brev av 13.02.2019 fra Åfjord Utvikling AS, med 

anmodning om refusjon av overføring på kr 300.000 til Fosen Facility Solutions AS i 
2017. Kommunestyret vil ikke imøtekomme anmodningen og anser dette for å være 
oppgjort gjennom de ordinære overføringene som Åfjord Utvikling AS fikk fra Åfjord 
kommune i 2017.  

 
 
  



  

 

PS 11/19 Forespørsel om samhandling mellom nytt aktivitetshus og Åfjord videregående 
skole 
Rådmannens innstilling: 
 
Åfjord kommunestyre viser til brev av 7. februar 2019 fra Åfjord kommune v/ordføreren til 
Trøndelag fylkeskommune, og slutter seg til forespørselen om utredning av mulige synergier 
mellom nytt aktivitetshus og oppgradering av Åfjord videregående skole.  
 
Dersom fylkesutvalget i Trøndelag fylkeskommune vedtar å imøtekomme forespørselen fra 
Åfjord kommune, ber Åfjord kommunestyre om at rådmannen kommer tilbake med en sak med 
sikte på å gjennomføre en tilsvarende utredning fra Åfjord kommune sin side, herunder med 
vurdering av alternative lokaliseringer av rådhusfunksjonene. 

 

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 25.02.2019  
Behandling: 
 
Habilitetsspørsmål fra Else Britt Humstad, som ble erklært habil i saken. 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
Endelig vedtak: 
 
Åfjord kommunestyre viser til brev av 7. februar 2019 fra Åfjord kommune v/ordføreren til 
Trøndelag fylkeskommune, og slutter seg til forespørselen om utredning av mulige synergier 
mellom nytt aktivitetshus og oppgradering av Åfjord videregående skole.  
 
Dersom fylkesutvalget i Trøndelag fylkeskommune vedtar å imøtekomme forespørselen fra 
Åfjord kommune, ber Åfjord kommunestyre om at rådmannen kommer tilbake med en sak med 
sikte på å gjennomføre en tilsvarende utredning fra Åfjord kommune sin side, herunder med 
vurdering av alternative lokaliseringer av rådhusfunksjonene. 
 
 
 


